
Referat fra bestyrelses møde den 15 december  

Tilstede Lotte, Pia, Linda og Katja.  

Legeplads  

Legepladsen er blevet godkendt. Der ventes skriftlig bekræftelse før den kan tages i brug. 

Sne 

snerydningen skulle gerne blive bedre. Der er snakket med Niels fra servicecenteret om det. 

Duelortene i nr. 2 bliver fjernet.  

Dør telefonen i nr. 2 bliver lavet så man kan høre den. 

Trappeopgangene. 

trappeopgangene er ikke til affald venligst saml op efter dig, hvis du taber noget. det gælder både inde og 

ude. 

Støjende værktøj 

husk tiderne for brug af støjende værktøj. 

Mandag -fredag mellem 9 -19 

lørdag mellem 10-17 

søndag mellem 10-12  

vær venligst sød at holde disse tider. 

Venlig påmindelse. Husk at hunde skal være i snor både store som små. 

Hundelorte skal samles op og smides i restaffald og ikke i bio  

Næste åben bestyrelse den 5 januar 2023 

Glædelig jul og godt nytår  

 

 


